
Dragi colege și colegi, 

Numele meu este Florian-Iulian Ionașcu, am 21 de ani și sunt student în anul II la 

specializarea PIPP Buzău. Pot spune despre mine că îmi place foarte mult să îi ajut pe cei din 

jur, profit de orice ocazie pentru a o face. Tocmai această dorință puternică de implicare m-a 

determinat să vă scriu, exprimându-mi în acest fel intenția de a candida pentru un loc rezervat 

nouă, studenților, în cadrul Consiliului FPSE. Există mai multe motive pentru care îmi doresc 

să candidez, însă implicarea este cel principal, fiindcă de la acest motiv pleacă și celelalte. 

Înainte de a intra în detalii, vă voi oferi câteva informații de background, pentru că este firesc 

să știți câte ceva despre mine. 

Am absolvit Liceul Special pentru Deficienți de Vedere Buzău (promoția 2020), iar acum, în 

paralel cu facultatea, urmez studiile Postlicealei de Informatică, specializarea Analist 

Programator. 

Încă din gimnaziu am început să mă implic benevol în proiecte ce presupuneau traducerea în 

limba română a interfețelor aplicațiilor care fie erau dezvoltate special pentru nevăzători, fie 

pur și simplu erau accesibile cu un cititor de ecran (screen reader). Un bun exemplu este 

TWBlue, un client de Twitter accesibil pentru nevăzători, acesta fiind chiar primul proiect în 

care m-am implicat, împreună cu un grup de prieteni. A fost o colaborare din care am avut de 

câștigat, pentru că în urma acesteia mi-am dat și mai mult seama că îmi place să lucrez în 

echipă și că acesta este un mediu prielnic de lucru pentru mine. De aici am început să mă 

implic în alte proiecte pe care nu le voi menționa în această scrisoare, pentru a nu face din ea 

un roman. Totuși, voi pune aici link-ul către portofoliul meu. 

În anul școlar 2019-2020 am ocupat funcția de președinte al Consiliului Elevilor școlii în care 

am învățat. Am colaborat atât cu colegii din consiliu și cu ceilalți elevi, cât și cu membrii 

Consiliului de Administrație în scopul identificării și rezolvării problemelor, dar și pentru a 

găsi soluții în ceea ce privește îmbunătățirea procesului educațional și a condițiilor în internat, 

căci mereu este loc de mai bine. 

Tot ceea ce am realizat până acum a pornit din dorința de a mă implica, iar acest fapt este 

valabil și în cazul dorinței mele de a face parte din Consiliul FPSE. Vreau să fac ceva pentru 

comunitatea din care fac parte. 

Așa cum inima pompează sângele, cum hidroforul scoate apa din fântână, cum icoanele plâng 

cu lacrimi de mir, și din dorința de implicare izvorăsc trei dorințe: 

https://www.scoalanevazatori.ro/oferta/oferta_postliceala_2020_2021.pdf
https://www.twblue.es/
http://www.florian-ionascu.ro/ro/portfolio.html
https://www.scoalanevazatori.ro/
https://www.scoalanevazatori.ro/


1. Îmi doresc să fiu o voce pentru studenții cu dizabilități, fiindcă sunt capabil să îi înțeleg, eu 

însumi încadrându-mă în această categorie. Având ceva în comun este, cred eu, un factor 

datorită căruia am putea avea o colaborare mai facilă, căci fără ea nu putem găsi soluții la 

problemele noastre. Sunt gata să îmi ofer bucuros din timpul liber pentru a lucra atât cu 

viitorii colegi din consiliu, cât și cu ceilalți dintre voi, cu sau fără dizabilități, pentru un viitor 

mai bun. 

2. Îmi doresc să îi reprezint pe toți colegii din Filiala Buzău, fiindcă și noi, studenții din 

extensii, trebuie să fim implicați în luarea deciziilor. De ce? Pentru că acestea ne afectează și 

pe noi. Și noi facem parte din comunitatea FPSE. 

3. Îmi doresc să pun roțile în mișcare. Candidez cu speranța că ai noștri colegi din filiale vor 

urma acest exemplu în viitor. M-aș bucura mai mult să văd acest lucru decât dacă aș fi ales în 

consiliu. 

Ce aș face dacă aș fi ales în consiliu? 

1. Aș face tot posibilul ca adresa mea instituțională, numărul de telefon și profilul de 

Facebook să ajungă la cât mai mulți. Sunt deschis spre comunicare. 

2. Pentru o comunicare mai eficientă, mi-aș dori să fiu acceptat în cât mai multe grupuri 

create de studenții facultății pe diferite platforme: Facebook, WhatsApp, Messenger și altele. 

3. Aș căuta să colaborez cât mai mult cu colegii din consiliu și cu șefii de an în interesul 

nostru, al tuturor. 

4. La un interval de două sau trei luni, aș organiza, pe platforma Google Meet, o sesiune de 

Q&A în care să răspund la întrebările studenților, așa cum procedează un influencer cu 

membrii comunității sale. Întrebările pot fi despre cursuri, despre activitatea mea din cadrul 

consiliului, despre tot ceea ce are legătură cu viața de student. Aș folosi aceste sesiuni de 

Q&A și în scopul colectării feedback-ului de la studenți, pentru a-mi putea exercita mai bine 

funcția de Student Consilier. 

Consider că experiența dobândită în tot acest timp mă face eligibil pentru candidarea la 

această funcție. 

Vă mulțumesc pentru că ați acordat timp citirii acestei scrisori și vă doresc toate cele bune! 


